
 Botkyrka Brukshundklubb. 
Styrelsemöte 2014-03-18 
 
 
 
 

Närvarande: Ingrid Tapper, Linda Lindon, Anna Carlsson, Pia Hörnqvist, Susanne Kristmansson, 
Tobias Sjöberg, Britt-Mari Skog 
Frånvarande:  Hans Vestergren, Hans Glamsare, Kristin Svee, Marie Linder, Katarina Bäckman 

 
Dagordning 
 
§ 1. Mötet öppnas. 
Ordförande Ingrid Tapper hälsar välkommen 
 
§ 2. Godkännande av dagordning. 
 
 
§ 3. Val av justeringsman. 
 
Susanne Kristmansson väljs som justerare 
 
§ 4. Föregående protokoll 
 
Lades till handlingarna 
 
§5. Skrivelser. 

a) inkomna. 
Inga 

 
b) utgående. 

Inga 
 
§ 6. Beslut skrivelser. 
 
Inga tagna beslut 
 
§7 . Rapporter 
 
a)ekonomi 
 
Kassören bortrest, ekonomisk rapport via mail enligt följande; 
PG konto förening saldo 6438:67 kr 
PG konto förening saldo 13915:81 kr 
Sparkonto företag saldo 150963:69 kr 
 
Ej klart med ICA-banken. 
 
 
b)övriga 
 



Årsmöte för Sörmlandsdistriktet 15/3, Ingrid Tapper och Hans Vestergren Botkyrka Bk:s 
representanter. Mycket diskussioner om SM samt en del förslag för att öka verksamheten för våra 
brukshundar. 
 
 
§8. Sektorer och kommitéer 
a)HUK 
 
Möte 24/2 där vårens kurser diskuterades. 
Nya kurser utlagda på hemsidan; 2 valpkurser, aktivitetskurs, tävlingslydnad samt allmänlydnad. 
På planeringsstadium finns ett antal temakvällar /clinics. Några av klubbens instruktörer / tävlande 
har fått förfrågan om att hålla i en varsin temakväll gällande ett specifikt ämne mellan 18.30-21.30 
vid 4 tillfällen. Datum ej färdigspikade, ej heller eventuell kostnad. 
 
b)HUK-A 
 
Klubben har fått en förfrågan om att ansvara för en deltävling i Agility cup, kallad pytteligan. 
Tobias Sjöberg dömer, arrangemanget kommer troligtvis hållas någon gång i juni. 
27/4 är det agilitytävling på BBK, förberedelser pågår för fullt. 
 
c)TK 
 
Ingen rapport från TK denna gång. 
Ny kontaktperson från styrelsen till tjänstehundskommiteén utsågs, Britt-Mari Skog. 
 
d)RUK 
 
Ingen rapport 

 
e)köks-och festkommittén 
 
Den nya kökskommiteén har haft möte 10/3 och lyckats få 10-12 personer att gemensamt hjälpa till i 
köket vid tävlingar och andra arrangemang. Tillsammans har man haft en matlagningskväll där bl a 
toast, bullar o minipizzor tillagades för framtida bruk. 
Köket kommer att bemannas med 2 personer på onsdagskvällar med början 2/4 till och med 
midsommarveckan. 
Kökskommiteén har ändrat lite i prislistan, lite högre priser vid tävlingar jämfört med onsdagar 
kommer hädanefter tas. 
Fler nycklar till de som ingår i kökskommiteén behövs, nyckelansvarige Ture Lindholm är informerad. 
Kökskommiteén ska tillsammans med TK fundera över hur man vill göra med fikakorgar för 
domare/funktionärer vid tävlingar, vem ska ansvara för dem? 
 
f)anläggning 
 
Inget 
 
g) PR/info 
 
Inget 
 
§9. Övriga frågor 
Medlemsmöte 26/3, Ingrid Tapper och Linda Lindon närvarar från styrelsen. 



Nytt samrådsmöte för de sammankallande i de olika kommiteérna  10/4 kl.19.00, sekreteraren 
ansvarar för att samtliga kallas. 
 
 

 
§10 Nästa möte 
 
Nästa möte 14/4 kl.19.00 
 
 
§11 Avslutning 
 
 
 
 
 
-------------------------------------   ----------------------------------- 
 
Sekreterare Linda Lindon    Justerare Susanne Kristmansson 
 
 
 
 
 
--------------------------------------- 
 
Ordförande Ingrid Tapper  


